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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: Pla de l’Estació 

 Data: dilluns 4 de desembre de 2023 

 Hora: 19h 

 Lloc: AAVV La Unión 

 Regidor/a de barri: Xavier Vila 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Xavier Vila: regidoria de barri del Pla de l’Estació, regidoria Organització 

i Personal, regidoria de  Noves Tecnologies, regidoria de Govern Obert i 

Transparència  

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benvinguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024 

C. Interlocució amb el veïnat. Precs i preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benvinguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Xavier Vila, obre la sessió donant la benvinguda als i a les 

assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda els 

objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Comunicacions de l’equip de govern 

i. Ordenances fiscals 2024: l’alcalde explica als assistents l’evolució de 

l’estat econòmic de l’Ajuntament durant els darrers anys i els possibles 

escenaris per afrontar l’any 2024.  

V.1: Exposa la falta de poda al barri, així com les diferències que considera entre 

els criteris seguits per la poda de diferents zones del municipi. 

E.G.2: Es trasllada als veïns que el criteri de la poda la decideix l’empresa i que 

políticament no tenim cap influència en com es poda, a la pregunta sobre la 
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falta de poda s’indica que l’empresa esta encara treballant i podant arbres a 

tot el municipi. 

V: Exposa la necessitat d’augmentar la neteja als carrers, especialment a les 

zones properes a la via dels ferrocarrils, per l’aparició de rates i d’herbes altes.  

E.G.: Es comenta que es tornarà a insistir a FGC sobre la neteja de l’espai entre 

la via del tren i la tanca de seguretat i que es comentarà al regidor de via 

pública. 

V.: Ens pregunten sobre les llums de Nadal, sobre la planificació dels carrers en 

la seva instal·lació. 

E.G.: i tant el regidor de barri com l’alcalde diuen que la planificació es que hi 

hagi llums al barri (C\Sardana, a la plaça 11 de setembre, i al carrer Rector 

Joanico). 

V.: Pregunta sobre la reparació de les tanques i la porta de la pista esportiva del 

carrer Sardana. 

E.G.: s’indica que des d’Esports i des de Via Pública s’està buscant la manera 

d’arreglar les tanques, a Via Pública estan buscant les portes originals que es 

van treure un dia. 

V.: Pregunta sobre el projecte d’apantallament i cobertura de la via del tren 

E.G.: s’indica que s’està refent el projecte ja que hi ha opcions de que sigui 

practicable la cobertura, per altra banda el projecte de soterrament total de la 

via del tren és un projecte a llarg termini ja que depèn del pla d’infraestructures 

de la Generalitat i que ens hem d’unir tot el poble per tal de fer pressió i 

sol·licitar aquesta inversió. 

 

 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


